

Adapter Panel

The adapter panel provides fast and efficient port management for MTP/MPO or LC/SC connectors. It is applicable for next-generation high-density data center solutions. The panel reaches the connection and deployment of the patch cords and pigtailed between the devices and patch panels. The panel is used with the field mounting connectors, or with the pre-terminated cables device to the interconnect hardware.

适配器面板为MTP/MPO或LC/SC连接器提供快速有效的端口管理，用于高密度新一代数据中心解决方案，实现跳线和尾纤在设备之间和配线架内的连接和部署。与解决方案硬件产品配套使用，该面板与现场安装接头协同使用，或用于预接端接头的光缆直接从设备向互连硬件布线的应用。

Features (特点)

- High-density ports, single adapter panel Configurable with 24 IP adapter ports or 6 SC adapter ports or 6 MPO / MTP adapter ports;
- High-quality cold-rolled steel, compliant with European ROHS standards
- Clear connector coding mark
- Flexible structure, adapter port configuration can be flexibly selected
- Applicable to all types of industrial standard adapters
- Cartridge installation for easy installation
- Easy to upgrade to 40G / 100G network without changing the fiber management structures
- Compliant with TIA / EIA604-D-2007, IEC61754-7-2008 series

- 高密度端口，单个适配器面板可配置可配置24个LC适配器端口，6个SC适配器端口，6个MPO/MTP适配器端口
- 采用优质冷轧钢板制作，材料符合欧洲 ROHS 环保标准
- 清晰的连接器编码标记
- 结构灵活，适配器端口配置可灵活选择
- 适用各种型号工业标准适配器的设计
- 卡扣式安装，方便施工
- 易于升级到40G/100G 网络而不改变光纤管理架构
- 满足TIA/EIA604-D-2007、IEC61754-7-2008系列标准

